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Abstract (en)
The powder-driven insertion machine has a housing (1) and guide cylinder (2) in whose inner bore (25) is a drive piston (4). A control pin (8)
protrudes from the guide cylinder and cooperates with a counter-surface (26). An ignition pin (16) is connected with the release slide-piece (19)
operated by a trigger (15). The housing contains a retainer pin (9) protruding inside the guide cylinder. The shortest distance (A3) between the
retainer pin and a base (28)of the inner bore corresponds to the length of the drive piston .

Abstract (de)
Das pulverkraftbetriebene Setzgerät weist ein Gehäuse (1), einen relativ zum Gehäuse (1) versetzbaren Führungszylinder (2), einen in dem
Führungszylinder (2) angeordneten Treibkolben (4), einen entgegen der Setzrichtung von dem Führungszylinder (2) abragenden Steuerstift (8) und
einen entgegen der Setzrichtung gegen die Kraft eines Federelementes (18) versetzbaren Zündstift (16) mit einem Mitnehmer (17) auf, dessen
Gegenfläche (26) nur in die axiale Projektionsfläche des Steuerstiftes (8) versetzbar ist, wenn sich der Zündstift (16) und der Führungszylinder (2) in
der Ausgangsstellung befinden. <IMAGE>
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